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Yleistä  

 

Johto ry piti kiinni ydintavoitteestaan eli Johtamisen ja talouden tiedekunnan tutkinto-ohjelmien 

sekä tiedekunnassa toimivien ainejärjestön edun ajamisesta ja opiskelijoiden yhteen 

tuomisesta. Yhteistyötä hallinnon opiskelijaedustajien suuntaan kehitettiin. Kollegioden 

rakennetta ja tiedekunnan järjestöjen välistä keskustelua ylläpidettiin ja kehitettiin. Yhdistys 

valvoi etua aktiivisesti niin tapaamisten ja kokousten muodossa. 

 

Hallinto 

 

Yhdistyksen hallitus kokousti vuoden 2023 aikana yhteensä neljätoista kertaa. Hallituksen 

kokousten lisäksi pidettiin muita valmistelu- ja suunnittelupalavereita, lähinnä 

Johtajuussymposiumia ja Hallopedtoimintaa varten. 

 

Hallituksen vastuualueiden jako oli seuraavanlainen: 

 

● Reetamari Lohvansuu: puheenjohtaja  

● Milla Jylhänkallio: varapuheenjohtaja ja kansainvälisyysvastaava 

● Tatu Heiskanen: koulutuspoliittinen vastaava 

● Aaro Paljakka 1.-9.2023 / Silja Kantanen 9.-12.2023: rahastonhoitaja ja 

suhdetoimintavastaava 

● Riina Saari: sihteeri ja viestintävastaava 

● Elina Reims: yhteisöllisyysvastaava 

Järjestöihin yhteydenpito on erittäin tärkeää Johdolle. Laajemmin ainejärjestöjen ja kiltojen 

edustajia nähtiin erityisesti kuukausittaisissa kollegioissa, jotka ovat kaikille Johtamisen ja 

talouden tiedekunnan opiskelijoille avoimia. Näissä tapaamisissa keskustellaan tiedekunnan 

ajankohtaisista aiheista sekä tiedekuntaneuvoston kokouksen esityslistasta. Hallopedien 

kanssa järjestettiin tilaisuuksia, jossa keskusteltiin toiminnan kehittämisestä sekä hahmoteltiin 

hyviä toimintakäytänteitä sekä suunnitelmia rennommasta tapaamisesta.  

Johto esitteli toimintaansa muun muassa uusille opiskelijoille ainejärjestöjen fuksiviikoilla, 

järjestölehdissä esittäytymällä ja järjesti hallitushakuinfon ja pestien esittelyn sosiaalisessa 

mediassa Johdon toiminnasta kiinnostuneille. Alustana toimi Instagram. Toiminnan esittelyn 

mahdollisti tiivis yhteydenpito Johdon puheenjohtajan sekä tiedekunnan järjestöjen 

puheenjohtajien välillä. Lisäksi tapahtumatoimijat pitivät omia tapaamisiaan, joissa käsiteltiin 

erityisesti Johdon tapahtumia. 

Yhdistys järjesti kevätkokouksen keskustassa, ylimääräisen yhdistyksen kokouksen 

Hervannassa sekä syyskokouksen Hervannassa. Ylimääräinen yhdistyksen kokous 

järjestettiin uuden rahastonhoitajan valitsemiseksi syyskuussa. 
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Edunvalvonta 

 

Vuonna 2023 Johto ry oli aktiivinen toimija tiedekunnan koulutuspoliittisessa 

edunvalvonnassa. Johto ry otti edunvalvonnassaan huomioon jäsenjärjestöt, tiedekunnan 

opintosuuntakohtaiset järjestöt ja tiedekuntaneuvoston hallopedit. Keskeinen tapaamis-, 

vaikuttamis- ja keskustelukanava vuoden aikana olivat kollegiot. Kollegioiden lisäksi 

järjestettiin kohdennettuja tapaamisia jäsenjärjestöjen toimijoille ja hallopedeille. 

 

Johto seurasi aktiivisesti yliopiston ja tiedekunnan ajankohtaisasioita, sekä toi näitä tiedoksi ja 

keskusteltavaksi jäsenjärjestöjen koulutuspoliittisille vastaaville ja opintovastaaville sekä 

kollegioiden kautta laajemmin koko tiedekunnan opiskelijakentälle. Edunvalvontasektori 

järjesti kyselyn vuoden opettajasta, joka palkittiin Johdon vuosijuhlilla. 

 

Edunvalvonta keskittyi vuonna 2023 runsaasti opetussuunnitelmatyöhön. Tätä työtä Johto oli 

tekemässä tiedekunnan koulutuksen ohjausryhmässä ja kollegioiden keskusteluissa. Tämän 

lisäksi Johto vaikutti aktiivisesti kampuskehitykseen työryhmässä ja TREYn 

järjestötilakeskusteluissa. 

 

Muusta sektorikohtaisesta edunvalvonnasta kerrotaan tarkemmin omissa alaluvuissaan. 

 

 

Talous  

 

Vuonna 2023 Johto ry teki alijäämäisen tilikauden, joka johtui lähinnä vuosijuhlista, joita ei 

saatu myytyä loppuun. Tilikausi oli noin 2100 euroa alijäämäinen ja vuotta voidaan pitää 

talouden pidon kannalta huonona. Johtajuussymposiumista ei saatu tuloja, sillä sinne ei 

hankittu yhteistyökumppaneita tai esimerkiksi haalarimerkkejä, joihin olisi saatu yliopiston 

tukea. Haalarimerkeistä oli puhetta yliopiston henkilökunnan kanssa, mutta heikon 

keskinäisen viestinnän takia ne jäivät kokonaan uupumaan. 

  

Vuosijuhlille saatiin sponsoreiksi TEK, tiedekunta ja YKA, mutta nämä eivät riittäneet 

kattamaan tyhjien paikkojen aiheuttamaa lovea budjetissa. Taloudellisen kestävyyden 

kannalta on tärkeää, että seuraava kausi ei olisi näin alijäämäinen. Tilikauden aikana 

ensimmäinen rahastonhoitaja käytti Johdon tilillä olleita varoja omaan käyttöönsä useampaan 

otteeseen, mutta hän palautti varat Johdon tilille. Muu hallitus ei ole tästä toiminnasta ollut 

tietoinen, ennen kuin vasta rahastonhoitajan tästä kerrottua ja sen jälkeen hallituksesta 

erottua. 

 

Suhdetoiminta 

 

Suhdetoiminta oli huomattavasti aikaisempia vuosia suppeampaa, kuten myös vuonna 2020, 

Johtajuussymposiumin ollessa etätapahtumana. Vuosijuhliin oli myös haastavaa saada 
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yhteistyökumppaneita. Tällä oli huomattava vaikutus Johdon varainhankintaan. 

Johtajuussymposiumin ollessa etänä ei ollut mahdollisuutta järjestää perinteistä yritystoria. 

Johtajuussymposiumia täytyy suunnitella tulevaisuudessa tarkemmin, ja Yliopiston puolelta 

saada huomattavasti aikaisemmin tiedot tapahtumasta, jotta Johto voi kontaktoida uusia 

yhteistyökumppaneita 

 

Suhdetoimintaa harjoitettiin ylläpitämällä hyviä suhteita YKA:n, SYY-Tampereen sekä muiden 

ainejärjestöjen kanssa. Vuonna 2021 kartoitettiin myös uusia mahdollisia 

yhteistyökumppaneita sekä uusia toimintatapoja yhteistyökumppanien kanssa. 

 

 

Kansainvälisyys 

 

Kansainvälisyyssektorin toiminta näkyi pääsääntöisesti tiedekunnan kv-tiimin tiiviinä 

yhteistyönä. Vuonna 2023 kv-tiimiin kuului Johdon kv-vastaavan lisäksi Boomin, Staabin ja 

Iltakoulun, ja Indecsin kansainvälisistä asioista vastaavat henkilöt, Staabilta ja Indecsiltä kaksi 

edustajaa, muista järjestöistä yksi.  

 

Kv-sektorilla yritettiin vakiinnuttaa pienimuotoista toimintaa, jolla saataisiin tuettua 

jäsenjärjestöjen tarjoamaan kv-tapahtumatarjontaan myös poikkitieteellisyyttä tukevaa 

tiedekuntatasoista toimintaa. Tässä fokus oli tarjota mielenkiintoisia, erityisesti kv-opiskelijoita 

integroivia tapahtumia, joiden avulla luodaan tietoisuutta suomalaisesta kulttuurista. Näitä 

tapahtumia järjestettiin kolme, joista ensimmäinen oli pre-Wappu tasting, jossa käytiin läpi 

tamperelaisen opiskelijavapun pääpiirteitä sekä suomalaista vappukulttuuria. Toisena 

tapahtumana järjestettiin syksyn Welcome Weekillä Picnic and Lawn Games –tapahtuma, 

jossa erityisesti uudet kv-opiskelijat pääsivät tutustumaan toisiinsa matalan kynnyksen 

piknikin ja suomalaisten pihapelien parissa. Kolmas suurempi tapahtuma oli jo perinteeksi 

muodostuneet Johdon kv-sitsit, jotka tehtiin yhteistyössä koko kv-tiimin kanssa. Sitseille 

saatiin n. 50 ihmistä, sekä kv-opiskelijoita, tutoreita että kv-mielisiä. 

 

Vuonna 2023 kansainvälisyyttä nostettiin esiin myös koko Johdon laajuisesti: pohdittiin 

tarvetta kansainväliselle (ehkä jopa tiedekunnan tasoiselle) kopokyselylle sekä international 

kollegiolle, sekä yritettiin edistää esimerkiksi vuosijuhlien sekä muun tapahtumasektorin 

kaksikielisyyttä. Toimintavuoden päätavoitteena oli vakiinnuttaa tiedekunnan selkeää 

kaksikielistä toimintaa joka sektorilla, sekä tarjota muutamia laadukkaita tapahtumia jotka 

tukevat erityisesti kansainvälistä yhteisöllisyyttä, ja vuoden aikana tämän tavoitteen eteen 

otettiinkin askelia oikeaan suuntaan. 

 

Yhteisöllisyys ja tapahtumat 

 

Vuoden 2023 tapahtumat aloitettiin perinteisillä hallitussitseillä helmikuussa. Sitsejä vietettiin 

tuttuun tapaan Klubi57:ssa. Teemaksi valikoituivat eri aikakaudet. 

Toastmastereina/seremoniamestareina toimivat Staabin ja Indecsin vanhat puheenjohtajat 
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vuodelta 2021. Tarjoiluissa helpotti yhteistyö Nokian Panimon kanssa, mistä saimme tilattua 

juomat sponsorihinnoin. Sitsivieraissa edustivat lähes kaikki jäsenjärjestöt vuonna 2022 

liitettyä Complexia lukuunottamatta. Syynä oli se, ettei Complex ollut onnistunut saamaan 

itselleen hallitusta. Jatkossa Complexin osallistamista on pohdittava. Yleisesti sitsit olivat 

onnistuneet “vanhalla tutulla” kaavalla.  

Wappuna päädyimme järjestämään vain Pornobileiden etkot. Päädyimme jättämään 

Wappuetkot pois jäsenjärjestöjen ja Tampereen korkeakouluyhteisön jo valmiiksi suuren 

tapahtumatarjonnan sekä aikataulutushaasteiden vuoksi. Mielessä oli myös vuoden 2022 

epäsuotuisat sääolosuhteet. Pornobileiden etkot olivat taas yhtä suositut kuin aiemminkin. 

Yhteistyö Pareton kanssa sujui erinomaisesti. Kasvatimme lippukiintiötä 180 lippuun. Liput 

pyrittiin jakamaan jäsenjärjestöjen kesken tasaisesti. Tapahtumassa viihdytti Kaalimaton 

sponsoroima dildobingo. Tapahtuma järjestettiin Tapahtumatila Foundationissa. 

Henkilökunnassa toimi Johdon hallituslaisten lisäksi jäsenjärjestöjen tapahtumavastaavia.  

Fuksiviikoilla osallistuimme Iltakoulun ja Boomin rastikierroksiin. Muiden järjestöjen 

rastikierroksille hallituksen henkilöresurssit eivät valitettavasti riittäneet. Jatkossa 

jäsenjärjestöjen ja Johdon hallituksen kommunikaatiota on hyvä lisätä, jotta hallituslaiset 

saavat ajoissa tapahtumapäivät kalenteriin.  

Halloweenina luovuttiin vuosina 2021 ja 2022 käytössä olleesta Sol After Dark –konseptista. 

Sen sijaan järjestettiin Kolmio-etkot Bommarissa. Tässäkin tapahtumassa kansaa viihdytti 

Kaalimadon sponsoroima dildobingo. Paikalla pientä juoma- ja ruokatarjoilua. Teimme 

yhteistyötä Kolmiobileiden kanssa, joilta hankimme 150 lippua illan Kolmiobileisiin. Liput 

pyrittiin taas myymään järjestökiintiöiden mukaisesti. Jatkossa on hyvä pohtia 

etkotapahtumien tasapuolisuutta, kun kaksi jäsenjärjestöä on mukana Kolmiobileiden 

järjestämisessä ja yksi järjestää Haalaribileitä.  

Johtajuussymposium järjestettiin jälleen 5.9.2023. Työnjako yliopiston kanssa oli hankalaa. 

Tapasimme johtajuussymposiumista vastaavan työntekijän kanssa pariin otteeseen, mutta 

muuten viestiminen oli hankalaa hänen kanssaan. Sovimme pitävämme palautekeskustelun 

symposiumin jälkeen, mutta hänestä ei enää kuulunut mitään loppuvuonna. Myös 

johtajuussymposiumin päivä oli hieman huono, sillä se oli täynnä opiskelijoiden järjestämiä 

tapahtumia. Konseptia on syytä jälleen miettiä ja yhteistyössä johdon roolia tarkastella 

uudelleen. 

Marraskuun lopulla Johto ry pääsi järjestämään vuosijuhlaillallisen Ravintola Bertelissä. 5. 

vuosijuhlat alkoivat coctailtilaisuudella ja jatkuivat pääjuhlalla. Illalla siirryttiin jatkoille 

Kaijakkaan. Vuosijuhliin ei rekrytoity hallituksen ulkopuolista apua. Tarjoiluissa auttoi catering-

työntekijät. Seremoniamestari oli hallituksen sisältä. Tähän tapahtumaan kaikki liput eivät 

myyneet loppuun. Hallitus pohti jatkossa “välivuosina” vuosijuhlasitsien järjestämistä 

virallisten vuosijuhlaillallisten sijaan. Vuosijuhlat itsessään olivat onnistuneet, mutta 

yhteisöllisyyden lisäämiseksi tulisi pohtia tapahtumakonsepteja jotka houkuttelisivat 

jäsenistöä osallistumaan.  

Vuonna 2023 oli tarkoitus järjestää ensimmäistä kertaa fuksitapahtuma, mutta 

aikataulutussyistä tapahtuma jäi järjestämättä. Tapahtumaksi kuitenkin ideoitiin konseptia, 

jossa olisi ensin virallisempi osuus, jossa esiteltäisiin jäsenjärjestöjä ja heidän edustamiaan 

aloja, jotta akateemisesti nuoret opiskelijat saisivat paremman käsityksen tiedekunnan sisällä 

olevista sivuainemahdollisuuksista. Tämän jälkeen olisi jatkot, esimerkiksi sitsien muodossa. 
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Konseptia on syytä jalostaa tulevia vuosia ajatellen, ja pyrkiä hoitamaan aikatauluttaminen 

hyvissä ajoin.  

 

Viestintä  

 

Vuonna 2023 viestintää ja tiedotusta toteutettiin lähinnä Instagramissa ja MAB opiskelijoiden 

tiedotus -Telegram-kanavalla. Facebookin rooli oli enää vähäinen, sinne luotiin joitakin 

tapahtumia, mutta varsinainen tiedotus hoidettiin pääsääntöisesti muita kanavia. Johdon 

toimiston tilavarauskalenteri oli melko aktiivisessa käytössä, loppuvuotta kohti kiihtyen. 

 

Johtajuussymposiumin osalta Johdon viestintä oli lähinnä tapahtuman mainostamista 

etukäteen. Yliopistolle painotettiin viestintämateriaalien tärkeyttä, ja sieltä saatiinkin kuvia, 

joita hyödyntää omassa opiskelijamarkkinoinnissa. 

 

Instagramia käytettiin lähinnä tapahtumien julkistamiseen ja eräänlaisena save the date -

alustana, sillä se tavoittaa suuremman osan jäsenjärjestöjen opiskelijoista kuin Telegram. 

Instagramiin luotiin stooreja, joissa oli linkki Telegramiin. Telegramiin viestittiin pidempiä 

tapahtumainfoja ja esimerkiksi aikatauluja. Vuosijuhlien mainostus toteuttiin Instagramissa ja 

tiedotuskanavalla, tarkempi viestintä taas sähköpostin välityksellä osallistujille.   
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